

Securities and Commodities Authority	السادة هيئة الأوراق المالية والسلع
Abu Dhabi Securities Exchange	السادة سوق أبوظبي للأوراق المالية
Date: 17 August, 2022	التاريخ: ١٧ أغسطس ٢٠٢٢
Greetings,	تحية طيبة وبعد،،،
Subject: Exit of Chief Financial Officer and appointment of Acting Chief Financial Officer	الموضوع: خروج الرئيس المالي وتعيين القائم بأعمال الرئيس المالي.
Kindly be informed that Mr. Ammar Moh'd Ahmad Al Ghouli has resigned as the Chief Financial Officer of Agthia Group PJSC (the "Group") and Mr. Neeraj Jain, who is a current Senior Director, will be replacing him as the Acting Chief Financial Officer of the Group. The Group will announce the appointment of Mr. Ammar's replacement as soon as it is finalized.	نود إعلامكم بأن السيد/ عمار محمد أحمد الغول قد استقال من منصب الرئيس المالي لمجموعة أغذية ش.م.ع ("المجموعة") وسيحل السيد/ نيراج جاين، وهو مدير أول حالي، محله بصفته القائم بأعمال الرئيس المالي للمجموعة. ستعلن المجموعة عن تعيين بديل للسيد/ عمار بمجرد الإنتهاء من ذلك.
The Press Release is also attached herewith for records.	ومرفق طيه البيان الصحفي أيضا للسجلات
Thank you and Kind Regards,	شاكرين لكم حسن تعاونكم.
 ياسر عبدالخالق عمر Yasser Abdelkhalik Omar امين سر مجلس الإدارة Company Secretary	



"أغذية" تعلن عن تغيير في إدارة المجموعة

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، 17 أغسطس 2022- أعلن مجلس الإدارة (المجلس) التابع لمجموعة "أغذية" (أغذية أو المجموعة)، الرائدة في مجال تصنيع الأغذية والمشروبات، اليوم، عن استقالة السيد/عمار الغول، الرئيس التنفيذي للإدارة المالية بالمجموعة.

علماً بأن المجموعة ستعلن عن تعيين البديل للرئيس التنفيذي للإدارة المالية حال الانتهاء من ذلك. وسيتولى السيد/ نيراج جاين، المدير الأول للشؤون المالية في "أغذية"، مهام ومسؤوليات الرئيس التنفيذي للإدارة المالية بشكل مؤقت ابتداءً من 22 أغسطس 2022.

حققت أغذية العديد من الإنجازات الاستراتيجية البارزة منذ الإعلان عن استراتيجيتها لعام 2025 في أبريل 2021، حيث أحرزت تقدماً كبيراً عبر تحقيق الأهداف الرئيسية في فترة زمنية قصيرة: بما في ذلك التوسع المدفوع بعمليات الاندماج والاستحواذ في القطاعات والأسواق الجغرافية الجديدة، وتنويع محفظة المنتجات وإدارة المخاطر وكفاءة التشغيل، مما أدى إلى النمو الكبير في الإيرادات والأرباح.

وأعرب مجلس إدارة مجموعة "أغذية" عن تقديره البالغ للسيد/ عمار الغول لإسهاماته في مجموعة أغذية، ولا سيما الإدارة الناجحة للشؤون المالية للمجموعة، والدور الرئيسي الذي قام به في تنفيذ استراتيجية المجموعة، وتفانيه اللامحدود في إنجاح ذلك.

-انتهى-

نبذة عن مجموعة "أغذية":

تعدّ مجموعة "أغذية" التي تتخذ من أبوظبي مقراً لها؛ واحدة من أبرز الشركات الرائدة في مجال إنتاج الأغذية والمشروبات. وتندرج المجموعة التي تأسست في عام 2004 في سوق أبوظبي للأوراق المالية تحت اسم "أغذية". تعد "أغذية" شركة تابعة لـ "الفايضة" (ADQ)، إحدى أكبر الشركات الفايضة على مستوى المنطقة والتي تمتلك محفظة واسعة من الشركات الكبرى العاملة في قطاعات رئيسية ضمن اقتصاد إمارة أبوظبي المتنوع.

وتتملك "أغذية" أصولاً في كل من دولة الإمارات العربية المتحدة، والمملكة العربية السعودية، والكويت، وسلطنة عُمان، ومصر، وتركيا، والأردن. وتعمل المجموعة على تشغيل محفظة عالمية من الشركات المتكاملة، والتي توفر باقة متنوعة من المواد الغذائية والمشروبات المبتكرة ذات الجودة العالية، وتوفر المجموعة منتجاتها للمستهلكين في الإمارات العربية المتحدة، ودول مجلس التعاون الخليجي، وتركيا، ومنطقة الشرق الأوسط. وتوظف المجموعة أكثر من 9,300 شخصاً، يضطلعون بمسؤولية تصنيع وتوزيع وتسويق مجموعة متنوعة من المنتجات في القطاعات التالية: الأعمال الاستهلاكية (مياه العين، والبيان، ومياه الينابيع الطبيعية "اللين"، وأيس كريستال، وفوس، ومعجون طماطم العين، ومنتجات العين التجارية)؛ الوجبات الخفيفة (تمور الفوعة، ويوبليه، ومخبز وحلويات الفيصل، و"بي.إم.بي")؛ اللحوم والمنتجات المبردة والمجمدة (النبييل للصناعات الغذائية، أطياب، والخضروات المجمدة من العين)؛ الأعمال الزراعية (المطاحن الكبرى، وأجريفينا).

لمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: www.agthia.com أو تواصل معنا عبر البريد الإلكتروني: corpcoms@agthia.com

Agthia Announces Change in Leadership Team

Abu Dhabi, UAE, 17 August 2022 - The Board of Directors (*The Board*) of Agthia Group PJSC (*Agthia or The Group*) today announced that its Chief Financial Officer, Ammar Al-Ghoul will be stepping down from his role.

The Group will announce the appointment of Al-Ghoul's replacement as soon as it is finalized. In the interim, Neeraj Jain, who is currently the Senior Director of Finance will take over as Acting CFO from August 22, 2022.

Agthia has made many notable strategic achievements since the announcement of its 2025 strategy in April 2021, making significant progress across key value-creating levers in a short space of time: including M&A-driven expansion into new sectors and geographic markets, portfolio diversification to manage business risk, and organic growth and operational efficiency initiatives driving further revenue and profit growth.

The Board wishes to record its strong appreciation to Al-Ghoul for his contributions to Agthia, notably for the successful management of The Group's financial affairs, the key role he played in the implementation of the Group strategy, and for his overall dedication to the success of the organization.

-- ENDS --

About Agthia

Agthia Group is a leading Abu Dhabi based food and beverage company. Established in 2004, the Company is listed on the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) and has the symbol "AGTHIA". Agthia Group PJSC is part of ADQ, one of the region's largest holding companies with a broad portfolio of major enterprises spanning key sectors of Abu Dhabi's diversified economy.

The Company's assets are located in the UAE, Saudi Arabia, Kuwait, Oman, Egypt, Turkey and Jordan. Agthia offers a world class portfolio of integrated businesses providing high quality and trusted food and beverage products for consumers across the UAE, GCC, Turkey and the wider Middle East. More than 9,300 employees are engaged in the manufacturing, distribution and marketing various products in categories such as: **Consumer Business** (Al Ain Water, Al Bayan, Alpin Natural Spring Water, Ice Crystal, VOSS, Al Ain Tomato Paste, Al Ain Trading Items); **Snacking** (Al Foah, Yoplait, Al Faysal Bakery & Sweets, BMB); **Proteins and Frozen** (Nabil Foods, Atyab, Al Ain Frozen Vegetables); and **Agri Business** (Grand Mills, Agrivita).

For more information, please visit www.agthia.com or email us on corpcoms@agthia.com